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5. 

Behandeling voorstel voor de prioriteiten van het integraal 
veiligheidsbeleid Bonaire. 

Bij behandeling van dit onderwerp zijn als adviseurs aanwezig dhr. Bert Te 
Hennepe, kabinetschef gezaghebber, mevr. Whien-van den Mark, 
beleidsmedewerker kabinet gezaghebber en dhr. Schatorje, Rijkstrainee 
ministerie van Justitie en veiligheid . 

De voorzitter brengt ender andere naar voren dat per schrijven van 8 mei 2018 
het college aan de raad heeft doen toekomen een voorstel voor de benoeming 
van de interne en integrale hoofdthema's voor het integraal veiligheidsbeleid 
Bonaire met het verzoek deze vast te stellen. De voorzitter brengt verder naar 
voren dat dit onderwerp in een vergadering van de vaste commissie T&H 
behandeld had moeten worden maar in overleg met het presidium besloten is 
dit meteen in de meningsvormende vergadering van vandaag te doen om in 
de pas te blijven met het voorgestelde schema van behandeling conform het 
schrijven van de voorzitter van 29 ma art jl . 

PDB-fractielid Janga verzoekt het daar te willen leiden dat het schrijven van 8 
mei 2018 voornoemd wordt gewijzigd daar het college verzocht heeft het 
onderwerp ter kennis te brengen aan de leden van de vaste commissie T&H, 
die echter geen doorgang heeft gevonden. De voorzitter brengt naar voren dat 
in overleg met het presidium het onderwerp direct naar de meningsvormende 
vergadering is overgeheveld maar hij zal de griffie verzoeken hiernaar te 
kijken. 

De voorzitter geeft een toelichting op het onderwerp en geeft hierna het woord 
aan adviseur Schatorge om het onderwerp verder toe te lichten . 

De voorzitter stelt een spreektijd voor van 10-5 over twee ronden waarna de 
raad akkoord gaat met een spreektijd van 5 minuten over twee ronden. 

In de eerste ronde geeft de voorzitter het woord aan de leden die zich middels 
de sprekerslijst hebben aangemeld. De voorzitter gaat in de eerste ronde in op 
de gestelde vragen en gedane opmerkingen. De tweede ronde wordt met 
algemene stemmen ingetrokken. 

PDB-fractielid Janga wenst dat de prioriteiten betreft de integrale 
hoofdthema's uitgebreider worden omschreven voor een betere duiding van 
de begrippen. 
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BESLUIT: 

UITVOERING: 

De voorzitter wenst te weten, met medeneming van de opmerking van lid 
Janga, of het onderwerp als voldoende behandeld beschouwd kan worden en 
doorverwezen naar de besluitvormende vergadering. 

De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord met het voorstel van de 
voorzitter, zoals verwoord in de toelichting. 

Kabgezag 


